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Van de Redactie

Voor u ligt de dertiende editie 
van de Dorpspraat. De redactie 
heeft opnieuw zijn uiterste best 
gedaan artikelen te maken die 
voor alle inwoners van belang 
zijn. Dat was niet zo moeilijk, 
maar kostte veel tijd. Want op 
dit moment speelt er heel veel in 
ons dorp. Denkt u maar aan de 
nieuwbouw van enkele tientallen 
woningen en van de school, de 
plannen voor de aanleg van het 
warmtenet en de uitbreiding van 
de hoogspanningslijn langs de 
A1. 
De samenstelling van de redactie 
is veranderd. Als redactielid 
van het eerste uur was Sandra 
Deuling – Mathijssen altijd heel 
goed op de hoogte van wat 
leefde in het dorp. Zij heeft veel 
artikelen geschreven over allerlei 
onderwerpen. Wij zijn haar zeer 
erkentelijk voor haar bijdragen 
en inzet. Gelukkig is de redactie 
versterkt met enkele nieuwe 
leden. Claudia de Raadt neemt 
voortaan de rubriek op pagina 2 
onder haar hoede die voorheen 
door Peter Wegman werd 
beheerd. Monica Bos is onze 
nieuwe eindredacteur en Donald 
Kreiken wordt redacteur.
 
We wensen u veel leesplezier met 
editie 13 van de Dorpspraat!

INTERVIEW
door CEES PETERSEN en 
HUGO LANDHEER

W  eontmoeten Raymond, 
franchise-nemer en eigenaar 
van de Spar in Muiderberg, 
rond het middaguur. Hij 
staat net bij een kassa en 

helpt een klant met een probleem. Daarna zijn 
wij aan de beurt. In de kantine bij een kop koffie 
steken we van wal. Staat zijn winkel te koop? 
‘Ja’, zegt Raymond. Dat klopt. Hij staat in de 
verkoop en we zijn in onderhandeling geweest 
met een potentiële koper maar we kwamen 
er niet uit. Zodra zich een nieuwe kandidaat 
aandient, ben ik beschikbaar voor een gesprek.

Veel administratieve rompslomp
De reden voor zijn wens de zaak over te 
dragen, is niet dat Raymond een hekel heeft 
gekregen aan Muiderberg of aan het bedrijf. 
Het is meer een combinatie van factoren. 
Een belangrijke reden is de toename van de 
hoeveelheid administratie. ‘Toen we hier 
zeventien jaar geleden begonnen, had mijn 
vrouw twee middagen per week nodig voor de 
administratie’, vertelt hij. ‘Inmiddels zijn dat 
vier dagdelen geworden. Het is zo ingewikkeld 
en er moet zoveel worden ingevuld en 
bijgehouden. Het is echt een behoorlijke 
belasting’. 

Echte MKBer
Raymond groeide op in Naarden en noemt zich 
een ‘echte kraai’. Zijn vader had een rijdende 
SRV winkel en heeft tientallen jaren klanten 
in Naarden en Bussum van allerlei producten 
voorzien. Raymond kent de MKB-mentaliteit 
van jongs af. ‘Ik ben het liefst in de winkel met 

Hoe gaat het 
met de Spar in 

Muiderberg? 
Zijn de geruchten 

waar dat hij zijn 
winkel te koop 

heeft staan en 
iets anders gaat 

aanpakken? 
Hoe is het 

gesteld met het 
ondernemers-

klimaat in 
Muiderberg? 
Tijd voor een 

gesprek over deze 
onderwerpen, tijd 
voor een afspraak 
met Raymond van 

den Bosch 

mijn klanten bezig’, vertelt hij. ‘Daar ligt mijn 
hart’.

Regelgeving blokkeert benodigde 
verbeteringen
Er is nog een tweede onderwerp dat hem 
hoofdbrekens bezorgt. Achter de winkel 
is een kleine open ruimte. Van de straat af 
bijna niet te zien. Die ruimte wordt gebruikt 
om allerlei karren te stallen en er staat een 
aantal koel- en vrieskasten met voorraad. In 
de wintermaanden moeten de medewerkers 
vaak de winkel uit en het koude en natte 
plaatsje op om iets te halen of op te bergen. 
‘Zodra je de deur opendoet, voel je de tocht. 
Soms stroomt de koude lucht zo de winkel 
binnen en hebben de klanten er last van’, 
zegt hij. 
Dus diende Raymond een aanvraag in voor 
de plaatsing van een overkapping. Er is 

Regelgeving 
verandert
soms wel snel

vervolg op pagina 2 >>

foto Gerard Boer

veel gepraat en het voorstel werd van alle 
kanten bekeken, maar de gemeente wees 
de aanvraag af omdat de overkapping het 
straatbeeld zou verstoren. 

‘Af en toe kan ik me wel verplaatsen in de 
boeren’, zegt Raymond. ‘De hoeveelheid 
regelgeving blijft niet alleen groot, maar 
neemt toe en verandert soms zo snel dat je 
als ondernemer soms niet meer weet waar je 
aan toe bent’. 
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Scheiding

In mijn jeugd stond er op ons 
piepkleine balkonnetje een 
zinken vuilnisemmer. Deze werd 
elke week op een vaste dag 
geleegd. Ook de schillenboer 
kwam op vaste dagen langs, 
evenals de muziekvereniging 
voor het oud papier. Plastic of 
kartonnen verpakkingen waren 
er nauwelijks. Het afvalleven 
was eenvoudig en voorspelbaar. 
Gelukkig maar, want je had in 
die tijd geen mobieltjes waarop 
steeds wisselende ophaaldagen 
voor verschillende soorten vuil 
vermeld zouden kunnen worden. 

Ik vond het apart ophalen 
van schillen en papier al een 
aardige vorm van scheiding, 
maar de vooruitgang eiste 
meer: vier containers (vakjargon 
voor bak) voor verschillende 
soorten afval. Ze kregen elk 
een eigen kleur. Je zult toch 
kleurenblind zijn. In een ludieke 
bui diende ik een vraag in over 
het theezakje. Moest het etiketje 
bij het papier, de thee bij het 
groen en het draadje daartussen 
bij het restafval? Het antwoord 
was onbevredigend. Trouwens, 
als afvalleek is het mij nooit 
duidelijk geworden waarom 
Plastic, Metaal en Drinkkarton in 
één kliko mochten. Maar ach, 
over twee jaar gaat de PMD-bak 
met pensioen. 

Het afschaffen van deze oranje 
bak in 2026 (!) werd breed 
gecommuniceerd. Ik weet echt 
niet waarom ik dit nu al moet 
weten. Een week of twee van 
te voren lijkt mij tijdig genoeg 
of heb ik iets gemist? De 
Grondstoffen- en Afvalstoffen 
Dienst heeft in elk geval wel iets 
gemist. De toegezegde peiling 
over bron- of nascheiding 
werd door de GAD domweg 
vergeten. Men had bij het 
“uitlijnen van het proces een 
peiling niet meer op het vizier”. 
Mooi gezegd. 

Over afval gesproken: het 
was even wennen, maar wat 
ben ik blij dat frisdrankfles en 
drinkkarton een dop hebben 
gekregen die zich moeilijk laat 
scheiden. Inschenken gaat 
weliswaar vaak niet meer zonder 
morsen - het wiebelende dopje 
beweegt zich bij voorkeur voor 
de uitgang van fles of pak - 
maar nu deze zit vastgeklonken, 
hoef ik nooit meer op mijn 
knieën in mijn auto naar een 
gevallen dopje te zoeken. Mijn 
geluk kan niet op. 

koop lokaal

DORPSPRAATJE
door CLAUDIA DE RAADT

W ie van de oud-Muiderbergers 
kan zich nog de kerstboom-
verbranding in de 

Leeuwenkuil herinneren? Wat een 
evenement was dat in dit dorp. 
In mijn herinneringen ga ik terug naar 
1955. Toen was ik 11 jaar. Muiderberg, 
een klein dorp, dat was mijn wereld. 
Ik ging naar de Oranje Nassau School, 
een veilige en beschermde omgeving. 
Met mijn moeder en mijn twee 
broertjes op de fiets naar Weesp voor 
de halfjaarlijkse tandartscontrole was 
al een wereldreis. En na het bezoek 
aan de tandarts kregen we in Weesp 
een banaan. Een banaan! In het dorp 
kon je geen bananen kopen, laat staan 
een paprika of een champignon. Dat 
verkocht groenteman Van den Berg 
niet. Daarvoor moest je naar Warmolts 
in Bussum. Bij Van den Berg kon je nog 
wel boodschappen doen ‘op de lat’. Echt 
letterlijk. Hij schreef het bedrag met een 
krijtje op een plank. 

Nu terug naar de kerstboomverbran-
ding. De Leeuwenkuil was aan het 
eind van de doodlopende Nienhuis 
Ruyskade. Links was in de zomer 
KVM, Kampeer Vereniging Muiderberg 
en rechts, waar nu onder andere De 
Rijver is was ‘De Kuil’, (dat laatste 
woord werd echt op z’n ‘Amsterdams’ 
uitgesproken). Ik vond de Leeuwenkuil 
ècht een diepe kuil. Ik geloof dat er 
op de bodem meestal wat rommel lag. 
In het begin van januari kregen de 
bewoners van Muiderberg bericht dat 

Kerstboomverbranding
ze de afgedankte kerstboom naar de Leeuwenkuil 
konden brengen. Misschien riep de dorpsomroeper 
het wel rond. 
Op die speciale dag zag je links en rechts mensen 
met hun kerstboom slepen. Dat gaf mij een zeker 
opgewonden gevoel, want dit werd natuurlijk een 

Verbouwing echt nodig
Om bij te blijven, moet ook de Spar 
aan de Dorpsstraat weer verbouwen. 
Dat gaat een boel geld kosten. Een van 
de belangrijkste kostenposten is de 
aankoop van een nieuwe koelinstallatie, 
die gebruik maakt van CO2. We hebben 
sinds de verbouwing van 2018 een prima 
werkende koeling, maar die voldoet niet 
meer aan de laatste eisen. De huidige zal 
dus moeten worden vervangen. Daarmee 
gooi je zo € 35.000 in de prullenbak. Over 
geld gesproken, ook de stopzetting van 
de verkoop van tabaksartikelen sinds 1 
juli betekent een behoorlijke aderlating 
voor een buurtsuper als de Spar.

Doorpakken
Raymond is er de man niet naar om bij 
de pakken neer te gaan zitten. Ondanks 
de tegenslagen werkt hij met de 
Sparorganisatie aan de plannen voor de 
verbouwing die staat gepland voor maart 
2025. Dan wordt de winkel ingrijpend 
aangepast aan de veranderende 
bedrijfsvoering. De foodservice, een 
mooi woord voor de verkoop van kant-
en-klare broodjes, loopt goed. Die 
afdeling krijgt een prominentere plek 

in de winkel. Er zal ook 
een zelfscankassa worden 
geplaatst. 

‘Het contact met de klanten 
blijft het leukste deel van 
mijn werk, zegt Raymond 
nog maar eens. ‘Er wonen 
in dit dorp zo veel aardige 
mensen. Elke dag gebeurt 
er wel weer iets geks of 
leuks. Omgekeerd mag 
Muiderberg best blij zijn met 
het winkelaanbod. Wij als 
winkeliers doen ons best en 
als iemand iets mist in de 
winkel, horen we het graag. 
We bestellen het als het 
enigszins kan. 

Dan gaat de deur van de 
kantine open en één van 
de medewerkers vraagt of 
Raymond beschikbaar is 
voor een klusje. ‘Mannen, het 
was me een genoegen, maar 
ik moet weer aan het werk’, 
zegt hij en loopt de winkel 
in. Onze afspraak met deze 
Muiderbergse ondernemer 
heeft precies een half uur 
geduurd. 

>> vervolg van pagina 1

enorme fik èn het was donker. De 
toeschouwers konden tegen de 
helling van de kuil gaan zitten. 

Ik moet toegeven dat ik vooral 
opgewonden was omdat ik 
‘verliefd’ was op een Ambonese 
jongen uit een klas hoger en ik 
hoopte dat hij er ook zou zijn. Ik 
heb wat ‘oude’ Muiderbergers 
over deze kerstboomverbranding 
gevraagd. Ja, ze konden het zich 
heel goed herinneren en we denken 
dat mannen van de Brandweer 
ervoor zorgden dat het goed 
verliep. Een ondervraagde dacht 
dat Piet de Raadt, mijn vader, de 
bomen met zijn oranje kever en een 
aanhanger ophaalde. Het grappige 
daarvan is, dat we toen nog geen 
auto hadden. Vader Piet door het 
dorp rijdend in zijn gedeukte oranje 
kever met aanhanger met allerlei 
spullen, zoals tuinafval, is voor vele 
oud Muiderbergers zo’n vertrouwd 
beeld geworden. 

Ik weet niet hoe vaak deze 
kerstboom-verbranding heeft plaats 
gevonden. Het kon in ieder geval 
niet meer doorgaan nadat de kuil 
werd volgestort met brokstukken 
en glasscherven van de Kruitfabriek 
in Muiden die op 2 juni 1966 
ontplofte (daar meer over in 
Encyclopedie Muiderberg). 

foto Hugo Landheer

De winkel 
staat nog 
wel in de 
verkoop

‘Elke dag 
gebeurt er wel 
iets geks of 
leuks’
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Op donderdagavond 10 oktober 
waren alle belangstellenden 
welkom voor meer informatie over 

de plannen voor de nieuwbouw in 
de Rijver. De directeur van de 
Meerstroom Tania Dingenouts, de 
architect Annemarie Swenner, twee 
vertegenwoordigers van Hegeman Bouw & 
Infra en enkele direct betrokkenen van de 
gemeente Gooise Meren waren aanwezig 
om vragen te beantwoorden. 

Het is al weer tientallen jaren geleden dat voor het 
laatst op grote schaal werd gebouwd in ons dorp. 
Buitendijken was het resultaat. Jos Gunneweg 

heeft er in Monumentaal Historisch Muiderberg een paar 
mooie artikelen over geschreven. Sinds de afronding van 
de bouwwerkzaamheden is niet alleen de bevolking van 
Nederland maar ook die van Muiderberg behoorlijk gegroeid. 
Het aantal woningen bleef hetzelfde. Inmiddels is sprake 
van een behoorlijk woningtekort in Muiderberg en Het Gooi. 
Vooral aan sociale huurwoningen voor starters, senioren en 
één- en tweepersoonshuishoudens.

Op 4 juli 2024 zat de centrale hal van de Meerstroom 
vol nieuwsgierige buurtbewoners. De eerste informatie-
bijeenkomst werd druk bezocht. Vertegenwoordigers van de 
verschillende partijen waren aanwezig om de eerste informatie 
te geven over de komende nieuwbouwplannen. 

Een van de belangrijkste doelen van de bouwplannen is de 
bevordering van de doorstroming. Nu zitten veel ouderen 
in huizen die eigenlijk te groot zijn terwijl veel jongeren 
een betaalbare woning zoeken. Huurders die een sociale 
huurwoning achterlaten kunnen rekenen op voorrang. De 
praktijk wijst uit dat elke verhuizing op termijn zeven andere 
verhuizingen op gang kan brengen. Zo ver is het echter nog 
lang niet. Op dit moment worden werksessies gehouden met 
verschillende betrokken organisaties. 
 
De twee locaties 
De twee schoolgebouwen zijn nu nog eigendom van Gooise 
Meren. Wanneer de gemeenteraad van Gooise Meren akkoord 
gaat met de plannen, kan G&O de grond aankopen en op de 

locaties (sociale) woningbouw ontwikkelen. 
Vanaf dat moment zal G&O optreden 

als projectontwikkelaar. De 
woningcorporatie heeft inmiddels 

10.000 huishoudens in de regio 
als klant en streeft naar de 
oplevering van minimaal 120 
nieuwe woningen per jaar. 

De oppervlakte van de 
Oranje Nassau School 

(ONS) locatie bedraagt 2.250 
m2. Op dit betrekkelijk smalle 

bouwplannen - stand van zaken 

beperken. De werktijden zijn van 7 
tot 16 uur. 
Als de inrichting van de bouwplaats 
achter de rug is, wordt begonnen 
met graafwerk ten behoeve van de 
fundering van het nieuwe gebouw. 
Heiwerk is niet nodig. Het gebouw 
wordt ‘op staal’ gefundeerd omdat de 
ondergrond voldoende draagkrachtig 
is. Daarna wordt een begin gemaakt 
met betonwerk. De eerste fase duurt 
tot de Kerstvakantie. 

Het gebouw zal voor een groot deel 
op de bouwplaats in elkaar worden 
gezet met behulp van prefab delen, 
laat de architect zien. Op vrijdag 
29 november 2024 wordt met alle 
leerlingen van de Meerstroom de 
start van de nieuwbouw officieel 
gevierd. 

In het volgende nummer van 
Dorpspraat komen we uitgebreid 
terug op de nieuwbouw van de 
Meerstroom. De oplevering van het 
gebouw staat begin 2026 gepland.

Zie volgende pagina voor schetsen bouw  >

Nieuwbouw 
de Meerstroom

Nieuwbouw- 
woningen in zicht
kavel kunnen naar verwachting 16 tot 22 woningen worden 
gerealiseerd. Het is de bedoeling de woningen te bestemmen 
voor senioren. Rondom de ONS locatie ligt bebouwing van 
verschillende typen met bijbehorende kleur en bouwstijl 
die wordt gekenmerkt door een rijkdom aan bouwkundige 
details. 

De oppervlakte van het kavel van de oude Vinkenbaan 
bedraagt 3.500 m2. De omgeving heeft heel andere 
eigenschappen. De bebouwing bestaat uit woningen van 
verschillende typen van ongeveer veertig jaar oud. De 
kleurstelling is heel anders dan in het centrum. Op deze 
locatie kunnen 30 tot 35 woningen worden gerealiseerd. Bij 
de planning staan betaalbaarheid, duurzame kwaliteit en 
zelfstandig wonen centraal. 

Planning
Atelier Dutch uit Almere heeft de afgelopen maanden 
onderzoek gedaan naar de mogelijkheden voor nieuwbouw 
op de beide locaties. Het bureau is betrokken geweest bij >> 

VERSLAG 
door HUGO LANDHEER

verschillende sociale woningbouwprojecten in Almere 
en onder andere de Ankerplaats in Muiden. 

De periode tussen oktober 2024 en najaar 2025 is bestemd 
voor uitwerking van de plannen. Daarvoor staat een 
aantal werksessies op de rol. Naar verwachting wordt in 
maart 2025 de koop- en realisatieovereenkomst gesloten. 

Vragen 
Tijdens de sessie werden nogal wat vragen gesteld. 
Enkele voorbeelden: Hoe zit het met de toewijzing? 
Krijgen Muiderbergers voorrang? Hoe zit het met 
parkeren? Waar wordt geparkeerd? Wanneer kan 
worden ingeschreven op de woningen? Op grond van 
welke criteria wordt toegewezen? Antwoord op deze en 
andere vragen wordt in de komende maanden verwacht.

Een uitgebreid verslag van de informatieavond van 4 juli 2024 is te vinden op de website van Gooise Meren onder 
bestuur.gooisemeren.nl/fileadmin/plannen_en_projecten/ons_en_vinkenbaan/presentatie-startbijeenkomst-ons-en-vinkenbaan-4-7-2024.pdf

Vooral sociale 
huurwoningen 
voor starters, 
senioren en 
één- en 
tweepersoons-
huishoudens

Er komt zichtbaar schot in de procedure. 
De omgevingsvergunning die nodig is voor 
de bouw is inmiddels onherroepelijk en de 
aannemer Hegeman is geselecteerd. Op dit 
moment worden de laatste voorbereidingen 
getroffen.

Planning
Uit de planning blijkt dat in week 44 
van dit jaar een begin wordt gemaakt 
met de werkzaamheden op en rond de 
bouwplaats. Dan worden betonplaten 
gelegd op de half verharde weg die nu 
naar het bouwterrein leidt. De platen 
zijn nodig om te voorkomen dat de 
vrachtwagens die materiaal aanvoeren de 
verharding beschadigen. Veiligheid op en 
om de bouwplaats is van groot belang. De 
inrichting wordt overzichtelijk en netjes. 
Afval wordt tot een minimum beperkt. 
De aannemer streeft ernaar overlast voor 
omwonenden door geluid, stof en licht te 

>>
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R.K. PAROCHIE 
VAN LEVEND WATER

Sinds 2012 heeft de RK Parochie van 
Levend Water geen kerkplek meer in 
Muiderberg. Als herinnering is op de 

Brink de wegkapel ‘Maria Koningin van 
de Vrede’ gerealiseerd.

De kerk is er nog wel voor u.
U bent welkom in de vieringen op 

zondagen om 10:00 uur in de 
H. Nicolaaskerk te Muiden

In Weesp zijn de vieringen elke zondag 
om 11:00 uur, elke dinsdagochtend 

om 10:00 uur en
elke 1e vrijdag van de maand eveneens 
om 10:00 uur in de H.H. Laurentius 

en de Maria Magdelena kerk

Voor overige info 
www.parochievanlevendwater.nl

Kunt u onze hulp gebruiken, of zou 
u graag eens in gesprek gaan? 
Neem dan contact op met ons 

parochiesecretariaat dat geopend is op 
dinsdag, woensdag en vrijdag van 

10 tot 12 uur.

Mr. P.J. Troelstralaan 19
1381 CR Weesp

Telefoon: 0294 - 412530

Email: info@parochievanlevendwater.nl

better life, better coffee

Wij schenken heerlijke koffie en 
chocola van bonen die worden geteeld 

door boeren die een eerlijke prijs 
krijgen voor hun oogst

BLIBCOCOFFEE.NL

U bent van harte welkom voor een vers 
kopje koffie of  chocola op onze nieuwe 

locatie

Havenstraat 118  Bussum
 (tegenover de fontein van het

 Wilhelminaplantsoen)

In onze winkel  kunt u een variëteit aan 
koffiebonen en overheerlijke 

chocoladeproducten verkrijgen
000

chocolade bars
bonbons

chocchips en -cookies
brownies

Nog geen 
(gratis) lid 

van de 
vereniging 
Dorpsraad?

Meld je aan op 
dorpsraadmuiderberg.nl
en blijf daarmee op de 

hoogte van wat er 
gaande is in het dorp 

en ..... 

denk mee! 

advertenties
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KC de Meerstroom

schoolzone

Nieuwbouw 
de Meerstroom

schetsen van het 
toekomstige gebouw 

en de omgeving

bouwplannen - stand van zaken 

Ontwerp buitenruimte KC de Meerstroom “Het schoolplein wordt een groene 
plek voor samen sporten, spelen, ontdekken en leren” 

Het KC de Meerstroom wordt gebouwd 
naast het kinderdagverblijf Villa Zeezicht en 

de centrale locatie de Rijver. 
Een duurzaam en zeer energiezuinig nieuw 
gebouw: circulair én cirkelvormig. De gevel 

is van hout, het kozijn van aluminium. De 
ronde vorm van de buitenkant is gemaakt 

met rechte prefab  elementen dat een 
interessantere gevel oplevert. Een ronde 

vorm is vaak afwerend, maar door de 
vouwen oogt het gebouw toegankelijker en 

in de inkepingen kunnen planten groeien. 
Het gebouw is flexibel in gebruik zodat 
groepsdoorbroken gewerkt kan worden 

onder andere met een aula die kan worden 
omgetoverd in een toneelvloer.

Met de open dragende constructie met 
houten balken zijn er geen kolommen en  

kan het daglicht ongehinderd binnenvallen 
door de glazen overkapping.

Mocht de school groeien, dan kan het 
huidige terras plaatsmaken voor extra 

lokalen.

Tekst samengesteld uit de brochure van Gooise 
Meren omtrent de nieuwbouw 

door Gerard Boer
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Wilgen 
knotten 

enthousiast 
gesteund

samenwerking tussen 
Muiderbergse vrijwilligers en 

gemeente krijgt vorm

groen muiderberg

MILIEU
door ALBERT WOORTMAN en 
HUGO LANDHEER

In de vorige editie van 
Dorpspraat vertelden 
we u hoe een foutje van 
een snoeiploeg van de 

gemeente leidde tot de oprichting 
van een vrijwillige knotploeg 
in Muiderberg. Dankzij de 
grondige voorbereiding en 
belangeloze inzet heeft de 
knotploeg zich ontwikkeld tot 
een nieuwe loot aan de stam van 
Groen Muiderberg. Inmiddels 
weet Albert Woortman zich 
gesteund door ongeveer twintig 
vrijwilligers die bereid zijn 
regelmatig een bijdrage te leveren 
aan het snoeien van de bijna 
tweehonderdvijftig knotwilgen in 
ons dorp.

Een beheerovereenkomst met 
de gemeente is in de maak. 
Daarin worden de taken en 
verantwoordelijkheden van 
de verschillende partijen 
uitgewerkt. Vooral belangrijk 
is dat risico’s in kaart worden 
gebracht en veiligheidseisen 
worden nageleefd. Bij het 
snoeien worden aanzienlijke 
hoeveelheden takken van 
verschillend formaat aan de kant 
van de weg gelegd. Die moeten 
worden afgevoerd of hergebruikt. 
In de praktijk is gebleken dat het 
op verschillende manieren kon 
worden geregeld. Ondanks de 
korte voorbereiding heeft de ploeg 
intensief samengewerkt met de 
afdeling Beheer en Service van de 

door HUGO LANDHEER

Op maandag 2 september 2024, 
een prachtige zonnige zomerdag, 
werd ik wakker van het geluid van 

‘werkzaamheden’. Het ongebruikelijke 
rumoer kwam uit de richting van de 
Tesselschadelaan. 

Toen ik even naar buiten liep, werd mijn 
vermoeden bevestigd. Een bijna historisch 
stukje straatmeubilair, het bushokje 
tegenover de Vinkenplas werd van zijn 
sokkel getild. 

De arme halte kon er niets aan doen dat hij 
al zo vaak door vandalisme was beschadigd, 
dat de ruiten kapot waren gegooid en 
dat hij geleidelijk zijn functie bijna geheel 
had verloren. Toch was hij een tastbare 
herinnering aan roemruchte tijden dat goed 

gemeente Gooise Meren. Er 
kan tevreden teruggekeken 
worden: ‘De interactie was 
werkelijk perfect’. 

Plannen voor het 
komende knotseizoen 
Op basis van een opkomst 
van gemiddeld twaalf 
personen is een schema 
opgesteld voor het komende 
seizoen. Vanaf 2 november 
(Natuurwerkdag) beginnen 
we op de eerste en derde 
zaterdag van de maand 
om 09.30 uur en werken 
door tot 12.30 uur. In de 
periode tot 15 februari 
zijn tien zaterdagen 
gereserveerd. Voor 

eventuele extra werkzaamheden zijn twee data in 
maart vastgesteld. Als de behoefte zich voordoet, kan 
een woensdagmiddag worden toegevoegd als extra 
knot- of plantdag. Daarnaast vervalt altijd wel een dag 
omdat het weer zo slecht is dat we niet kunnen werken.

Groen Muiden heeft belangstelling getoond voor 
samenwerking. Wellicht worden Muiderbergse 
knotters ingezet bij werkzaamheden aan de vestingwal 
in Muiden op de locaties Raveleinspad en Ton 
Kootsingel.
Voor de knotlocatie in Naarden is het de bedoeling 
in de loop van het seizoen, in samenwerking met de 
gemeente, mensen uit Naarden uit de wijk te gaan 
werven.

Mocht u belangstelling hebben een bijdrage te 
leveren aan het werk van de knotploeg Muiderberg, 
neem dan contact op via knotgroepmuiderberg@gmail.
com.

De jonge wilgenaanplant aan het schelpenpaadje  
foto Gerard Boer

Dàààag 
bushokje

afscheid
openbaar vervoer voor veel 
inwoners van Muiderberg een 
belangrijke verworvenheid 
was. De tijd waarin je je 
strippenkaart afstempelde in 
lijn 136 en na een half uurtje 
uitstapte op het busstation 
Weesperplein in Amsterdam. 

Voor heel veel Muiderbergers 
een herkenbare herinnering. 

Het bushokje dateerde uit de 
jaren zestig en was van het 
sobere model straatmeubilair 
dat toen gangbaar was. 

Afscheidrondje in het dorp? - foto’s Hugo Landheer
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Het Burgerinitiatief
Zoals in de vorige edtie van de Dorpspraat 
vermeld, heeft een aantal bewoners van de 
Googweg (met name Gert Bouwman, Leo Ruiter 
en Paul Dinant) het initiatief genomen om op 
basis van hun lokale kennis en de gestelde 
randvoorwaarden van TenneT constructief mee te 
denken over een voorkeurstracé. Na presentatie 
hiervan op de algemene ledenvergadering van 
de Dorpsraad en na een online ledenraadpleging 
heeft het bestuur van de Dorpsraad dit 
voorkeurstracé omarmd en besloten daar met man 
en macht op in te zetten. Daar was nog wel wat 
intensief overleg voor nodig voordat dit zover 
was.

Ons voorstel is het tracé aan de zuidkant 
van de A1 te laten lopen parallel aan de 
bestaande infrastructuur van weg en spoor. 
Dat betekent wel dat het tracé in de buurt komt 
van woongemeenschap De Goog 3. De groep 
heeft aangegeven zich te kunnen vinden in het 
initiatiefvoorstel mits de hoogspanningsleiding 
op een veilige afstand van hun terrein wordt 
aangelegd. Het Burgerinitiatief voelt daarvoor ook 
een maatschappelijke verantwoordelijkheid. 

Coalitievorming
De volgende stap was het verbreden van de 
coalitie buiten ons eigen woongebied omdat 
we wilden streven naar een unaniem regionaal 
advies. De stadsraad Muiden sloot zich aan, 
nadat duidelijk was geworden dat het tracé direct 
vanuit de centrale van Diemen de oversteek 
van de A1 zou maken en dus Muiden vrij zou 
houden van masten. Daarna ging het snel: de 
zogenoemde ¨Noordflank¨ sloot zich aan. Dit zijn 
alle belangengroepen in het Gooi, zoals Naarden, 
Naarder Eng, LeV (Limieten en Valkeveen), 
Naarderbos, Vrienden van het Gooi en Goois 
Natuurreservaat. We konden nu met overtuiging 
zeggen dat een unaniem regionaal burgeradvies 
was geboren!

Zomervakantie
De zomerperiode brak aan en we konden gaan 
genieten van het mooie weer, wachtend op de 
publicatie van de effectonderzoeken van TenneT 
van de vijf aangewezen corridors waar de nieuwe 
hoogspanningsverbinding mogelijk zou kunnen 
komen te liggen.

Bekendheid geven
Op 21 september stond het Burgerinitiatief 
uitvoerig in de Gooi- en Eemlander (print- en 
webversie) en hebben alle raadsleden van onze 
gemeente de documenten en het artikel in hun 
digitale brievenbus ontvangen.

IEA
Maandag 25 september is de Integrale Effect 
Analyse gepubliceerd met als voorzichtige 
conclusie dat het paarse tracé van Diemen 
richting Flevoland als enige een beheersbaar 
risicoprofiel heeft en dat dit zou betekenen 

dat de andere corridors mogelijk 
zouden afvallen. De corridor, waarin 
ons voorkeurstracé ligt, lijkt het 
voorkeursgebied te worden.

Ambtelijk beraad
Woensdag 25 september mochten 
we een delegatie van de ambtelijke 
werkgroep ontvangen op Goog 3. 
Deze werkgroep is betrokken bij de 
onderhandelingen over het tracé 
ten zuiden van het Gooimeer, ons 
woongebied dus. De ambtenaren van 
gemeente Amsterdam en gemeente 
Gooise Meren, wethouder Hugo 
Bellaart, de provincie en van het 
Ministerie van Klimaat en Groene 
Groei waren hierbij aanwezig, waarbij 
we hen ook in het veld hebben 
kunnen laten zien wat de - wat ons 
betreft -  mogelijkheden zijn om 
de woonerven te kunnen ontzien. 
Het ministerie complimenteerde de 
initiatiefnemers voor de professionele 
manier van meedenken over het 
proces. Zelden kwamen ze een 
dergelijke aanpak tegen, met 
de toevoeging dat ons voorstel 
serieus zou worden meegenomen 
en dat we vanaf nu ook echt 
onderdeel uit zouden maken van 
de vervolgstappen. Benadrukt werd 
nogmaals dat er nu eerst een besluit 
moest worden genomen over de 
voorkeurscorridor of een combinatie 
van corridors en dat pas in de eerste 
helft van 2025 de definitieve tracé-
intekening zou plaatsvinden. Met 
andere woorden de regionale en 
gemeentelijke bestuurders zijn nu 
eerst aan zet. 

Extra hoogspannings-
verbinding langs 
Muiderberg: 
Waar staan we nu?

Er is veel gebeurd op dit 
front het afgelopen half 
jaar. Alle bewoners- en 

belangenverenigingen uit 
onze regio hebben zich achter 

het rode voorkeurstracé 
van het burgerinitiatief van 

Muiderberg geschaard; de 
Gooi- en Eemlander heeft 

ruim aandacht besteed aan 
dit initiatief en de Integrale 

Effect Analyse van TenneT is 
gepubliceerd. MILIEU 

door CEES PETERSEN

Een unaniem 
regionaal 
burgeradvies 
werd geboren

Ministerie 
complimen-
teerde de 
initiatief-
nemers 
voor de 
professionele 
manier van 
meedenken

Vervolgoverleg met de 
gemeente Gooise Meren
Donderdag 26 september was er een 
vergadering van de portefeuille-
houders bij de gemeente (wethouder 
Hugo Bellaart en ambtenaar Alfred 
Warmenhoven) en de alliantie 
van belangenverenigingen om 
over het verdere proces te praten 
en werkafspraken te maken. De 
ambtelijke werkgroepen ten zuiden en 
ten noorden van het Gooimeer zullen 
samen met TenneT voor 1 december 
van dit jaar met een gezamenlijk 
advies moeten komen over de 
voorkeurscorridor. Dit wordt dan 
voorgelegd aan de gemeente, die dit 
advies dan wel of niet kan overnemen. 
Het ministerie zal dan begin 2025 een 
definitieve corridor kiezen. Daarna 
kan een ieder weer zienswijzen 
indienen. Pas in het najaar van 
2025 wordt de voorkeursbeslissing 
vastgesteld en zal het definitieve tracé 
een feit zijn.

Geduld een schone zaak!
Omdat het burgerinitiatief direct het 
voorkeurstracé is gaan intekenen 
hebben we als voordeel dat deze direct 
aangepast kan worden aan nieuwe 
inzichten zoals die uit de IEA is 
gekomen. Het formele proces is trager 
en taaier. Maar het heeft wel als groot 
voordeel dat we heel direct kunnen 
meedenken met de werkgroepen en 
de gemeente. Er zal in de komende 
nummers nog veel aandacht besteed 
worden aan dit onderwerp, maar 
houdt voor actueel nieuws vooral de 
website van de Dorpsraad in de gaten! 

25 september
Ambtelijke 
werkgroep van 
gemeente, 
provincie en 
ministerie 
ontvangen op De 
Goog

foto 
Hogo Landheer
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INTERVIEW 
door HUGO LANDHEER

Vooral voor de 
bewoners van 
de voormalige 
boerderij 
Vrederust 

vormt de besluitvorming 
rond de planning van 
het tracé van de nieuwe 
hoogspanningsverbinding 
van TenneT tussen Diemen en 
Ens een bron van groeiende 
zorg. Onder de verschillende 
varianten die op dit moment 
worden bestudeerd, is een 
tracé dat de A1 volgt. De 
masten komen dan ten zuiden 
van de weg te staan. In het 
ongunstigste geval hangen de 
leidingen dan bijna recht boven 
de voormalige boerderij. De 
onzekerheid neemt met de dag 
toe.

‘Onze groep bestaat sinds 2020’, 
vertelt Mette van der Hoek, één 
van de leden. ‘We zijn allemaal 
afkomstig uit de creatieve 
kringen van Amsterdam en 
Utrecht. We zochten een plek 
met voldoende ruimte om ons 
werk uit te kunnen oefenen. 
De een maakt interactieve 
installaties voor festivals, 
de ander kookt voor grote 
gezelschappen en ik heb 
een keramiek atelier waar ik 
workshops geef. Maandenlang 
hebben we allerlei plekken 
bekeken. In november 2020 
zagen we Vrederust voor het 
eerst. We waren enthousiast 
en vroegen informatie. We 
moesten wel op hele korte 
termijn beslissen’. 

Het werd een lange nacht van 
wikken en wegen. Met behulp 
van hun ouders waagden de 

‘Alles staat op 
losse schroeven’
bewonersgroep Vrederust’

woongroep in de knel?

Woongroep
Vrederust
v.l.n.r. 
Hond Harrie
Mette van der Hoek 
Louie van Tassel 
Josse van Tassel
Lucy van Tassel
Roland Lips
Indy Lips
Tara Steemers
Bela de Bruin

foto Hugo Landheer

leden tenslotte de sprong in het diepe. Op 15 
januari 2021 zetten ze hun handtekeningen 
onder het contract. Daarmee werd Vrederust 
eigendom van de vijf leden van de woongroep. 
Mette was hoogzwanger. Enkele dagen daarna 
werd kleine Louie het zesde lid van de groep. 

Onderzoek
De woongroep verzette enorm veel werk 
om het uitgeleefde pand met aangebouwde 
stal bewoonbaar te maken en het terrein 
in te richten. Onderwijl vergaten ze niet 
kennis te maken met de buren. Alle 
betrokkenen waardeerden het gebaar. Wouter 
Slors, rietsnijder in het Naardermeer en 
overbuurman, is vol lof over de energie die 
de groepsleden uitstralen. ‘Vanaf het moment 
dat de woongroep zich op Vrederust vestigde, 
werden de leden een verbindende factor in dit 
deel van Muiderberg’, vindt hij. ‘Er is meer 
controle en samenhang’. Door de geboorte 
van twee andere kinderen telt de woongroep 

nu acht leden. Op het terrein zijn verschillende 
tijdelijke onderkomens gebouwd en schuren 
opgeknapt. De leden hebben bijna alles zelf 
gedaan. 

In het voorjaar van 2023 hoorde de groep 
voor het eerst van de plannen om een tweede 
hoogspanningsleiding aan te leggen. Mette 
schreef een brief naar de gemeente Gooise 
Meren met een verzoek om nadere informatie. 
Daarop kwam geen reactie. Kasimir Hagendoorn 
van TenneT, een van de leden van het 
onderzoeksteam voor het tracé, stond hen wel 
te woord. Geleidelijk werd duidelijk dat het 
nieuwe tracé voor de hoogspanningsleiding een 
bedreiging zou kunnen vormen voor de plannen 
van de woongroep. Ze sloten zich aan bij het 
burgerinitiatief in Muiderberg. Tegelijkertijd 
werd een aanvraag ingediend voor vergunning 
tot afbraak van de deel en de bouw van twee 
nieuwe wooneenheden achter het bestaande 

‘De vestiging 
van de 
woongroep 
op Vrederust 
werd een 
verbindende 
factor 
voor alle 
bewoners in 
dit deel van 
Muiderberg 
Er is meer 
controle en 
samenhang’

Wouter Slors
overbuurman Vrederust

vervolg pagina 8 >>
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Voorheen Gana installatie bureau / Onderhoudsbedrijf de Beere 

Duurzame installaties   
 

• Airconditioning  
• Centrale verwarming 
• Warmtepompen 
• Zonnepanelen 
• Landelijk erkend 

M.E. de Haan  A.R. de Beere 
Frans van Mierislaan 9 
1399 GD Muiderberg 
Mobiel Mark : 06 2210 7070  
Mobiel Arjan : 06 5360 1597 
E-mail info@ecoduo.nl 
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advertentie

VERSLAG
door HUGO LANDHEER

Muiderberg lijkt erg in zijn nopjes 
met de nieuwe aanwinst op culinair 
gebied. Sinds de opening op vrijdag 

13 september is het erg druk op de hoek van 
de Dorpsstraat en de graaf Florislaan. Alle 
reden voor een kennismaking met manager 
Jan. 

‘Het idee voor dit nieuwe snackproject 
dateert van twee jaar geleden toen de oude 
Echo werd opgesplitst’, zegt hij. ‘Iedereen 
betreurde het dat de cafetaria plaats moest 
maken voor wooneenheden, hoe nodig 
die ook zijn’. Na overleg tussen enkele 
betrokkenen werd besloten een nieuwe 
cafetaria op te richten op de bestaande plek. 
Het logo van het nieuwe bedrijf werd alvast 
aan de buitenmuur bevestigd voorzien van 
de veelbelovende mededeling ‘Opening 
medio 2023’. Terwijl de zakelijke plannen 
werden uitgewerkt, bleef het lang stil. Veel 
te lang naar de zin van de liefhebbers van 
een patatje die nog steeds naar Naarden of 
Muiden moesten. 

Reuring 
Ondertussen werd de nieuwe cafetaria 
opgeknapt. Alles werd verwijderd, gestript 
en vernieuwd. Elektra en ventilatie aangelegd 
en muren getegeld. Een zorgvuldig in 
eigen beheer uitgevoerd bouwproces. Ook 
moesten de nodige vergunningen worden 
geregeld. Het personeel vormt een van de 
belangrijkste aspecten van de bedrijfsvoering. 

voorhuis. Die vergunning werd in juni 2024 verleend. In 
de afgelopen weken is de stal afgebroken. De bouw van 
de nieuwe wooneenheden waarvan de start was voorzien 
voor oktober is echter, door de recent vrijgekomen 
informatie, nog niet zeker. 

Het voortbestaan van de woongroep
Het project dat in 2021 zo hoopvol begon, dreigt het 
slachtoffer te worden van de uitbreidingsplannen van 
TenneT. Er is een grote kans dat gekozen wordt voor 
een tracé ten zuiden van de A1 dichtbij het terrein 
van Goog 3, zo blijkt uit de recente uitkomsten van de 

woongroep in de knel?

Het nieuwe 
tracé voor de 
hoogspannings-
leiding vormt een 
bedreiging voor 
onze woongroep 

Integrale Effect Analyse. Ook al waren de leden van de 
ambtelijke projectgroep na afloop van het werkbezoek 
op woensdag 25 september vol lof over de opstelling 
van alle betrokkenen, de leden van de woongroep 
Vrederust zijn gealarmeerd. Hun veerkracht en 
incasseringsvermogen zullen de komende maanden 
zwaar op de proef worden gesteld. ‘Alles lijkt ineens 
op losse schroeven te staan’, zegt Mette. ‘We maken 
ons ernstige zorgen over het voortbestaan van onze 
woongroep’. 

We hopen met heel ons hart dat de ambtelijke 
werkgroep alles in het werk stelt om TenneT te 

bewegen een technische oplossing te vinden om op 
veilige afstand van onze woongemeenschap. Het 
burgerinitiatief heeft suggesties aangedragen voor 
een tracé dichterbij de A1 zodat de infrastructuur 
gebundeld wordt en Goog 3 kan blijven. 
Nu is het aan TenneT om zijn maatschappelijke 
verantwoordelijkheid te laten zien. 

Vredehorst in 2019 - foto Jos Gunneweg
Achterkant in voorbereiding tot aanbouw - foto Hugo Landheer
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jeu-de-boules

SPORT
door LEON IMANDT

Sinds begin augustus 
hebben wij in Muiderberg 
een heuse jeu-de-boules 

baan! De Bewonerscommissie 
Kocherplantsoen heeft met 
hulp van de gemeente een 
prachtige baan aangelegd 
tussen de huizen van het 
Kocherplantsoen. 

‘Wij willen heel graag dat onze 
bewoners uit hun huis komen 
om samen leuke dingen te 
doen’, zegt bestuurslid 
Mits Soeurt. Daarom zijn ze de 
bewoners een paar jaar geleden 
begonnen met het samen zelf 
onderhouden van het groen 
tussen de huizen. ‘In een van 
de cirkels met groen tussen 
de huizen hebben we een 
spelletjestafel om te schaken, 
dammen en andere spelletjes 
te spelen gezet’, legt Mits uit, 
‘maar dat was nog niet genoeg. 
En toen kwam medebestuurslid 
Yvonne met de suggestie een 

‘Frankrijk’ in het 
Kocherplantsoen

jeu-de-boules baan aan te leggen’. 

De gemeente was direct enthousiast 
over het idee maar de uitvoering had 
nog wat voeten in de aarde, het heeft 
bijna twee jaar geduurd voor de baan 
er was. Aanvankelijk was het wachten 
op het groot-onderhoudsplan voor heel 
Muiderberg maar met hulp van enkele 
medewerkers van de gemeente is het 
toch eerder gelukt. ‘We hebben zelf 

onderhoud echt gaat gebeuren maar dat 
is van later zorg.

Er wordt elke dinsdagmorgen en 
vrijdagmorgen gespeeld maar iedereen 
mag vrij komen spelen als er plaats is. Er 
komen al regelmatig families ’s avonds 
een uurtje jeu-de-boulen en dat is heel 
leuk. Het is niet de bedoeling om in 
Muiderberg een jeu-de-boules club op te 

richten maar een toernooi organiseren 
gaat zeker gebeuren. Dus het Open 
Kampioenschap van Muiderberg Jeu-
de-Boules komt eraan!

De bewoners van het Kocherplantsoen 
hebben onlangs een stichting 
opgericht. Voor nadere informatie zie 
stichtinghetkocherplantsoen.nl.

Met de Bewonerscommissie Kocherplantsoen aan de gooi - foto Leon Imandt

‘t Friethuys valt 
in de smaak

cafetaria herboren

Een advertentie op Insta deed wonderen. Twaalf 
sollicitanten meldden zich. Voor het grootste deel 
jongeren uit het dorp. ‘Alle nieuwe personeelsleden 
krijgen een grondige training’, zegt Jan. ‘Ze moeten 
best veel leren voordat ze klanten mogen en kunnen 
bedienen’. Een van de belangrijkste dingen is het 

‘Een heerlijke 
baan om op te 
spelen’

Mits Soeurt
bewonerscommissie 

Kocherplantsoen

het gras van het terrein gehaald en de 
gemeente heeft worteldoek en gravel 
geregeld waarmee een aannemer de 
baan kon aanleggen’ zegt Mits, ‘nu ligt 
hij er en het is een heerlijke baan om op 
te spelen’. Misschien moet de baan nog 
een keer verplaatst worden als het groot 

schoonhouden van de apparatuur. Alles moet na sluiting 
van de zaak worden nagelopen en schoongemaakt. 

De afgelopen zomer werd het geduld van alle 
belangstellenden eindelijk beloond. Er kwam beweging 
in de zaak. Een grote softijs mockup verscheen tussen 

de grijze buitenbanken. Er was lekker ijs te 
koop! Steeds duidelijk werd dat ’t Friethuys 
echt open zou gaan. Maar wanneer? Het 
werd vrijdag 13 september. De datum was 
min of meer toeval maar goed gekozen. ‘We 
hadden die avond wel dertig man in de zaak’, 
herinnert Jan zich. ‘Veel Muiderbergers eten 
op vrijdag kip met patat, mayo en appelmoes. 
Toen ze die dag bij Dalmulder de kip kwamen 
halen, zei die: ‘Ga maar naar ‘t Friethuys en 
zeg dat je van mij komt’. Binnen de kortste 
keren stond de winkel vol met mensen die een 
pannetje friet wilden.

Werkwijze
’t Friethuys wil zoveel mogelijk Muiderbergse 
ondernemers bij de bedrijfsvoering 
betrekken, stelt Jan. Oudshoorn levert 
verse groente, Dalmulder vleesgerechten 
en Tetteroo de broodjes. De frietjes maken 
ze zelf. ‘We verwerken gemiddeld dertig 
kratten aardappelen per week. Aan de basis 
staat de Agria aardappel die in Flevoland 
wordt gekweekt. De aardappels worden 
in Muiderberg gewassen, geschild en 
getrommeld. Daarna gaan ze de koeling in. 

Wat is een nieuw product van ’t Friethuys? 
Het antwoord volgt zonder nadenken: ‘Onze 
loaded fries, patat met een heerlijke topping’. 
Hij wijst naar de menukaart aan de wand. ‘Je 
kunt kiezen uit twee of drie varianten’. De 
keuze is groot. Duidelijk is dat ’t Friethuys 
in de smaak valt. Vooral de jeugd kan het 
initiatief waarderen. Een eigen patatzaak in 
het dorp! ’t Friethuys kan desgewenst ook de 
catering verzorgen bij feesten en partijen. 

foto Gerard Boer
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Florisberg 
kennismaking met 
Diana Hilhorst en 
Kristiaan van Tetering MILIEU 

door HUGO LANDHEER

In editie 12 van Dorpspraat 
besteedde de redactie 
uitgebreid aandacht aan de 

ingrijpende veranderingen van 
de warmtevoorziening voor een 
groot deel van de huishoudens 
in Muiderberg. Niet alle lezers 
konden zich vinden in de teneur 
van de berichtgeving. Dat 
spreekt voor zich. Bij een groot 
en vernieuwend project zijn er 
altijd voor- en tegenstanders. 
De redactie heeft zijn uiterste 
best gedaan de verschillende 
aspecten te belichten. Dat was 
geen eenvoudige zaak gezien 
de beperkte omvang van de 
redactie en de ingewikkelde 

Muiderberg 
zegt ‘ja’ tegen 
warmtenet

warmtenet

technische aspecten rond een 
dergelijk project. Hoe dan 
ook, een meerderheid van de 
inwoners heeft het gevoel dat 
een warmtenet een goede zaak 
is voor ons dorp. 

In het raadsbesluit van 14 
februari 2024 werd gesteld dat 
het warmtenet in Muiderberg 
doorgang zou vinden wanneer 
70% van de huishoudens 
akkoord zou gaan met de 
plannen. 

Een ‘intentieverklaring’ 
werd opgesteld en vanaf 
april van dit jaar zijn 
vrijwilligers aan de gang 
gegaan om zoveel mogelijk 
ingevulde en ondertekende 
intentieverklaringen te 
verzamelen. De vrijwilligers 
hebben tot en met de zomer 
informatie verstrekt en 
bewoners gesproken. In het 
raadsbesluit van 27 augustus 
werd het minimum aantal van 
70% dat akkoord moest gaan 
aangepast tot 850 huishoudens. 

Op dit moment hebben 857 
huishoudens een geldige 
intentieverklaring ingevuld. 
Het aantal is niet definitief. 
Nieuwe intentieverklaringen 
worden nog steeds ingeleverd. 
In het aantal van 857 zijn de 
huishoudens meegerekend 
die een woning huren van 
woningcorporatie G&O. De 
corporatie stelt zich positief op 
ten aanzien van de aanleg van 

het warmtenet. 

Vijfentachtig huishoudens zijn nog 
niet bereikt en 83 huishoudens 
beraden zich nog. De 50 huishoudens 
die in de komende jaren in de nieuw 
te bouwen woningen op de locaties 
ONS en De Meerstroom komen te 
wonen, zijn meegeteld in die groep. 
De stand van zaken is dat 
74% van alle huishoudens een 
intentieverklaring heeft ingeleverd 
waarvan 79% van plan is mee te doen.

Volgens de gegevens van de 
gemeente staan er in Muiderberg 
1.163 woningen. Dat aantal zal in de 
komende jaren stijgen met 50 als de 
locaties ONS en Meerstroom worden 
bebouwd. Overigens worden niet alle 
woningen in het dorp aangesloten 
op het warmtenet in wording. De 

woningen langs de Googweg zijn 
(nog) niet opgenomen in de plannen. 

In de komende weken zal het 
Warmtebedrijf Muiderberg BV het 
gemeentebestuur van Gooise Meren 
officieel op de hoogte stellen van 
de recente ontwikkelingen. Daarna 
wordt overlegd over de stappen 
die daarna moeten en kunnen 
worden gezet. De Raad zal zich in de 
komende periode uitspreken over de 
verdere gang van zaken. 

In volgende edities van Dorpspraat 
houden we u op de hoogte. 

Van de 93% 
huidig 
bezochte 
huishoudens 
tekende 79% 
met een 
positieve 
intentie 

WELZIJN | INTERVIEW
door DONALD KREIKEN

Diana, hoe ben je hier terecht 
gekomen en hoe bevalt het in 
de Florisberg?

Diana: ‘Muiden kende ik van een 
vaartocht, maar Muiderberg kende 
ik nog niet. Op de open dag van de 
Florisberg kwam ik langs om de 
sfeer eens te proeven. Meteen was 
ik onder de indruk van de prachtige 
Brink, het groen en het uitzicht over 
het water. Nou ben ik pas een paar 
maanden bezig, maar ik merk dat ik 
ben beland in een warm bad, soms 
voel je dat het goed is’. 

Kristiaan: ‘Na een telefoon-gesprek 
bleek dat we dezelfde visie hadden 
voor de Florisberg. Diana brengt 
de nodige ervaring mee en is een 
welkome aanwinst, maar brengt 
bovenal een frisse wind in de locatie’.

Wat maakt de Florisberg 
uniek?

Diana: ‘De Florisberg is een modern 
gebouw. Het is toegankelijk, heeft 
een mooie lichtinval en staat in een 
groene omgeving. Ik heb eerder in 
een soortgelijke functie gewerkt in 
Baarn’. 

Het Woonzorgcentrum 
Amaris Florisberg aan het 

Kocherplantsoen is inmiddels 
zes jaar gevestigd in een nieuw 

pand. Er wonen 57 ouderen 
met lichamelijke problemen 

en dementie. Dorpspraat 
sprak in 2020 met coördinator 
vrijwilligers Elly Profijt. Haar 

afscheid medio oktober was 
aanleiding voor een gesprek 

met Diana Hilhorst, haar 
opvolger als coördinator 

vrijwilligers en mantelzorgers, 
en met Kristiaan van Tetering, 

de manager wonen met zorg. 
We wilden graag horen hoe het 
nu gaat in de Florisberg en hoe 
zij de toekomst zien. Ondanks 

een regenachtige dag die het 
begin van de herfst inluidt, 

is het bij binnenkomst in de 
huiskamer van de Florisberg 

als vanouds gezellig.

foto Donald Kreiken
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COLUMN
JANNEKE VAN DER HORST

Vooroordeel
 
Eens zat ik op een borrel in een 
van de ruime tuinen aan de 
rand van Muiderberg en kwam 
er een man uit het dorp naast 
me zitten waar ik zo mijn ideeën 
over had. Hij leek me niet 
perse onaardig, hij groette me 
bijvoorbeeld altijd al vriendelijk 
op straat. Daar wil ik, voordat 
ik verder ga, snel iets over 
zeggen: toen ik hier net kwam 
wonen viel het me op dat de 
vaders op school veel sneller 
geneigd zijn om te groeten dan 
de moeders. Ik dacht daarvoor 
altijd dat het overdreven was 
toen vriendinnen soortgelijke 
ervaringen hadden gedeeld 
over hun schoolpleinen. Vaders 
die ik nog nooit gesproken 
had, groetten vriendelijk en 
consequent. En vroegen me als 
Facebookvriend. Bij de meeste 
vrouwen moest ik eerst hun 
telefoonnummer hebben, de 
kinderen moesten acht keer 
bij elkaar gespeeld hebben, ik 
moest ze meer dan vijf keer op 
een borrel gesproken hebben 
en zes keer hun konijn hebben 
uitgelaten voordat ze me 
groetten.
 
Maar goed, die man die naast 
me kwam zitten, leek me dus 
aardig maar toch vooral een 
beetje oppervlakkig en een 
‘snelle jongen’, hij was piloot 
tenslotte. Ik zal even kort 
iets uitleggen: mensen die 
vooroordelen dom vinden zijn 
vaak zelf dom. Er is niks mis met 
een vooroordeel, als het maar 
niet seksistisch of racistisch of 
iets anders -istisch is. Dat zijn 
oliekoekdomme vooroordelen. 
Een vooroordeel kan juist 
positief uitpakken als je bereid 
bent je oordeel pijlsnel te laten 
varen. Die man bleek namelijk 
inderdaad erg aardig en een 
goed gevoel voor humor te 
hebben. Daarnaast was hij 
helemaal geen piloot. 
En doordat hij me verraste, 
herinner ik me het gesprek 
nog bijna woord voor woord. 
Wanneer je verrast wordt, heb 
je namelijk een verhoogde 
aandacht en onthoud je 
dingen beter en wordt de 
afgifte van dopamine in je 
hersenen geactiveerd. Dus voor 
mensen die graag iets willen 
opsteken van een column: laat 
je vaker verrassen. Je hoeft 
geen surpriseparty binnen te 
lopen of voor het eerst een 
vogelbekdier te zien om verrast 
te zijn, verrassingen zijn overal. 
En ... omarm dus zo af en toe 
je vooroordelen, maar doe dit 
gewoon niet te innig.

Florisberg 
kennismaking met 
Diana Hilhorst en 
Kristiaan van Tetering 

Kristiaan: ‘Een mooi pand is maar een 
deel van het geheel. Je moet als team 
warmte bieden, rust bieden en een 
gezellig thuis creëren. We hebben het 
geluk dat we stabiele teams hebben, 
dan kun je iets opbouwen. We mogen 
daarmee eigenlijk best in onze handen 
knijpen’. 

Diana: ‘Inderdaad, daar mogen 
we best trots op zijn. Zo heeft Elly 
al veel neergezet. In het bijzonder 
de betrokken groep vrijwilligers 
hier valt me op. Er wordt van alles 
georganiseerd, bij werkelijk álle 
activiteiten zijn ze betrokken. Zo 
zijn er één-op-één wandelingen met 
bewoners, maandelijkse diners en veel 
meer dan ik kan opnoemen’. 

Kristiaan: ‘Dit is echt een kracht 
van de Florisberg. Deze wordt soms 
onderschat’.

Wat zijn de uitdagingen waar 
jullie met de Florisberg voor 
staan?

Kristiaan: ‘We gaan hier voor een 
goede kwaliteit van leven en weten 
dat we onze bewoners betekenisvolle 
zorg en welzijn kunnen bieden. Dat 
maakt de Florisberg ook zo populair. 
Echtparen kunnen hier samen komen 
inwonen en hoeven niet onnodig 
gescheiden te leven indien ze over 
de juiste indicatie beschikken. Onze 
goede naam hebben we over de jaren 
opgebouwd en helpt ons ook nieuwe 
mensen te werven, ook in tijden 
waarin het moeilijk is om personeel te 
vinden’.

Diana: ‘De zorgvraag neemt toe en 
verandert tegelijkertijd. Dat betekent 
dat wij moeten meegaan met de tijd’.

Dat klinkt als een mooie 
uitgangspositie, maar wat gaat 
er dan veranderen?

Kristiaan: ‘De bewoners van de 
Florisberg hebben steeds complexere 
zorg nodig. De indicatie die nodig is 
om hier te kunnen wonen, is onlangs 
veranderd. Een ‘zwaardere’ indicatie 
betekent dat het lastiger is om in 
aanmerking te komen voor een plaats 
in de Florisberg. Daarmee wordt ook 
onze opdracht ook breder. We willen 
ook de mensen die hier niet kunnen 

wonen, ondersteunen. Zo zijn we er niet meer 
alleen voor de mensen die in de Florisberg 
wonen, maar ook voor de oudere bewoners 
van Muiderberg. Zo is Vivium er al voor de 
thuiszorg en wijkzorg, maar als Florisberg 
hebben we korte lijnen met Vivium en 
verkennen we een verdere samenwerking’. 

Diana: ‘Wat hier gebeurt in Muiderberg 
is vernieuwend, je ziet het ook op andere 
plaatsen om je heen gebeuren. We organiseren 
al een maandelijks diner waar ook bewoners 

Echtparen 
hoeven hier 
niet onnodig 
gescheiden te 
leven

We willen 
ook de 
ouderen 
die hier 
niet wonen 
ondersteunen

uit het dorp – dus niet alleen de bewoners 
van de Florisberg – aanhaken. We denken 
erover na hoe we op eenzelfde manier deze 
groep bewoners in Muiderberg meer kunnen 
bieden. De populariteit van de Florisberg en 
de zorg die wij kunnen bieden mogen andere 
bewoners ook gaan voelen. Zo blijft de zorg 
voor meer mensen toegankelijk en gaan we 
bijvoorbeeld eenzaamheid in de wijk tegen’.

Gaan mensen uit de wijk, vrijwilligers 
en bewoners van de Florisberg hier iets 
van merken?

Kristiaan: ‘De zorgvraag neemt toe en komt 
met nieuwe uitdagingen, maar biedt ook 
kansen. Wij van de Florisberg willen deze 
kansen niet onbenut laten. We willen dit in de 
toekomst onderzoeken zowel intern als met 
partners in de wijk’.

Diana: ‘We hopen dat we de Florisberg als 
plek in de wijk nog socialer kunnen maken 
en bewoners uit de wijk en van de Florisberg 
met elkaar in contact kunnen brengen. 
Denk bijvoorbeeld aan het organiseren van 
activiteiten die ook worden bezocht door 
buurtbewoners. Zo kan de Florisberg er zijn 
voor de eigen bewoners én bewoners in de 
wijk. Om dat mogelijk te maken, blijft het 
zaak onze bestaande groep van vrijwilligers 
betrokken te houden en verder aan te sterken, 
ook met oog op de toekomst. Daar gaan wij 
ons voor inzetten!’

Een zangkoor optreden in de ‘Echobos’ ruimte van de Florisberg - foto Gerard Boer

foto StudioWA!
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Patatje 

U moet het ook gezien hebben. 
Dat bord aan de gevel van 
het pand waar voorheen 
restaurant ‘De Beleving’ als 
laatste horecapunt het leven 
gaf. Vanaf 2022 te zien geweest 
met de kreet ‘Friethuis opent 
begin 2023’. Een hoopvolle 
mededeling voor de naar 
snacks en patat snakkende 
inwoners die de snackbar aan 
de Badlaan misten die ineens 
plaats moest maken voor 
KAFFEE. Naar verluid hielden 
de omwonenden meer van 
koffie-aroma’s dan die van 
patatbakken: einde snackbar 
Peter ter Beek. Daarvoor was 
ook al Greta’s snackkar op 
het Heinzepleintje in vlammen 
opgegaan. Een snackbarloos 
tijdperk in Muiderberg. Een 
chique bordje frites eten bij de 
‘Zeemeeuw’ kon natuurlijk, 
maar dat smaakt toch anders 
dan uit een puntzak.

Begin dit jaar werd de 3 
met verf tot een 8 verheven. 
Wachten tot 2028. Nee toch? 
Inmiddels was ik al patat wezen 
scoren in de omgeving. De 
lekkerste patat was voor mij die 
van cafetaria ‘De Vesting’ in 
Naarden (naast woonspullerij 
De Tol). Vanaf de aardappel 
bereid door een kleine oudere 
baas en zijn dochter. Open 
alleen op vrijdag t/m zondag. 
Je kan er niet pinnen, maar 
wel ouderwetse klassepatat 
eten. Recent weer getest en 
zeker 5 sterren (terwijl ik genoot 
van het patatje met, en ik de 
snackbarleemte van Muiderberg 
aankaartte, wist dochterlief me 
te vertellen dat hun snackkar 
ooit was overgenomen als 
Greta’s snackkar). 

Het bord met het jaar 2023/8 
werd dit jaar vervangen met 
aankondiging ‘t Friethuys, 
zonder jaartal van opening. 
Toen ik te horen kreeg op de 
Monumentendag: ‘De snackbar 
is weer open’, werd meteen 
mijn column geboren. Een 
monument terug!? Het is weer 
op de plek uit 1972 toen ik in 
het dorp kwam wonen. Hopelijk 
komt hiermee de service 
weer terug voor ouders met 
jonge kinderen om voor een 
kinderverjaardagspartijtje een 
grote zak met 5 ‘patat’ (of toch 
frites) te halen om 10 koppies 
tevreden te laten smullen en niet 
naar Muiden of Naarden hoeft 
te rijden.

Mijn kinderen zijn allang de 
deur uit. Ik fiets graag even naar 
Naarden voor mijn patat. Werk 
ik de calorieën er meteen weer 
mee af.

Nieuwe wegwijzers in 
Gooise Meren

routeborden en -palen

VERSLAG 
door HUGO LANDHEER

Op vrijdag 4 oktober onthulde wethouder 
Nico Schimmel van toerisme en recreatie 
het nieuwe type oriëntatiebord voor 

voetgangers. Inmiddels staan in Muiderberg, 
Muiden, Bussum en Naarden twintig borden 
van dit type. Ze zijn ontworpen om voetgangers 
voortaan in staat stellen makkelijker hun weg 
te vinden. Dat scheelt tijd en het maakt de 
kernen in onze gemeente aantrekkelijker als 
winkelgebied en culturele bestemming. 

Drie vragen 
De oriëntatieborden zijn ontwikkeld door 
het bureau Designworkplan in nauwe 
samenwerking met ondernemers en 
andere betrokkenen. Het bureau ontwierp 
ook bewegwijzering in TerGooi Medisch 
Centrum en kreeg een prijs voor het resultaat. 
Designworkplan is actief bij de ontwikkeling 
van bewegwijzering voor steden als Assen, 
Bergen op Zoom en Eindhoven. 

Het nieuwe systeem gaat uit van drie vragen: 
‘waar ben ik’, ‘waar kan ik naar toe’ en ‘hoe 
kom ik op mijn bestemming’? Bovenaan elk 
oriëntatiebord staat duidelijk waar je bent. 
Daaronder ziet de voetganger pijltjes naar 
de dichtstbijzijnde bezienswaardigheden. 
Vervolgens toont een heldere plattegrond in 
geel uitgevoerde wandelroute(s) langs winkels 
en horeca. 

De borden 
bevatten een 
QR code naar 
de website 
Encyclopedie 
Muiderberg

Wandelroute 
langs winkels en 
horeca is in geel 
aangegeven

Voor - en achterkant
Elk oriëntatiebord heeft een voor- en een 
achterkant met separate informatie. ‘De 
plattegrond is gedraaid in de kijkrichting’, zegt 
Sander Baumann van Designworkplan. Op 
het bord op de Googweg ziet de voetganger of 
fietser die het dorp ingaat andere informatie 
dan wanneer hij of zij het dorp verlaat. Onder 
de plattegrond drie of vier kolommen met 
informatie. Daarbij kan het gaan om horeca, 

winkels, sportvelden of culturele bestemmingen. 

Midden onder de plattegrond informatie over de 
gemeente. Via een QR code kan de voetganger 
informatie op zijn of haar telefoon opvragen. De 
Muiderbergse borden bevatten een verwijzing 
naar de website encyclopediemuiderberg.nl. 
Rechtsonder korte informatie over de kernen van 
onze gemeente. Bij het ontwerp is ook gedacht 
aan rolstoelers. Alle informatie is zo geplaatst 
dat die vanuit een rolstoel leesbaar is. De 
gemeente zal eenmaal per jaar de informatie op 
de borden bijwerken op basis van veranderingen 
in de omgeving en opmerkingen van inwoners.

Twee typen
Naast de twintig oriëntatieborden bij de rand 
van de bebouwde kom zijn vijftig kleinere 

verwijsborden geplaatst zoals 
op de kruising van de Zeeweg 
en de Badlaan. Het aantal is 
bewust beperkt gehouden om 
verrommeling te vermijden. 
‘De nieuwe bewegwijzering 
voor de voetgangers gaat 
uit van het principe van 
wayfinding’, legt Baumann 
uit. ‘De moderne toerist wil 
ontdekken, oriënteren en 
navigeren’. Daarbij wordt 
gedacht aan verschillende 
doelgroepen. Veel voetgangers 
willen vooral weten waar 
en hoe ze een bepaalde 
winkel kunnen vinden. 
Andere voetgangers zijn 
vooral geïnteresseerd in 
culturele informatie. Bijna alle 
voetgangers willen zo snel 
mogelijk van a naar b. Zeker op 
een regenachtige dag. 

En nu maar hopen dat 
de voetgangers de mooie 
oriëntatie– en verwijsborden in 
en om onze dorpskern kunnen 
waarderen! 

Afbeelding uit de presentatie voor 
Gooise Meren door het 

ontwerpbureau Designworkplan

Googweg - foto Gerard Boer
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INTERVIEW
door HUGO LANDHEER

Het was niet zo 
eenvoudig een 
gesprek te regelen 
met Hein en 

Hannelies van der Vliet, 
eigenaren van Hotel Restaurant 
Het Rechthuis. Ook in het 
begin van de herfst is het er 
nog druk. Tijdens ons gesprek 
in de lobby gaat de telefoon 
regelmatig, komen gasten 
binnen of checken uit en bestelt 
een wandelaar een kopje koffie. 
Een gewone dag? ‘Ja hoor’, 
zegt Hein, ‘Een gewone dag. 
Gelukkig wel’. 

De voorgeschiedenis 
van de eigenaren
De reden voor ons verzoek 
om een gesprek zijn de 
bouwwerkzaamheden aan de 
Gerard Doulaan. Wat gebeurt 
daar en hoelang zal het duren 
voor een en ander is afgerond? 
Het antwoord op de vraag 
komt met een omweg. Hein en 
Hannelies vertellen eerst graag 
over wat ze in de afgelopen 
jaren allemaal aan het 
Rechthuis hebben opgeknapt 
en vernieuwd. ‘Alles’, zeggen 
ze bijna gelijktijdig. Toen ze het 
Rechthuis in 2009 overnamen 
van de vorige eigenaar 
verkeerde het gebouw niet in 
een heel beste staat. Waarom 
investeren in een bouwval? 

Dat had te maken met hun 
plannen. Hein en Hannelies 
leerden elkaar kennen in 
Griekenland. Hein van der Vliet 
deed zijn eerste horeca-ervaring 
op in de Meerpaal in Dronten. 
Daarna was hij een tijd 
werkzaam in Griekenland in de 
verhuur van zeiljachten. Daar 

leek haar een plek waar mensen van allerlei 
nationaliteiten samenkomen en dorpsgenoten 
elkaar aan de bar treffen. Dat was hun droom. 
Toen het in 2009 te koop kwam, zorgden ze dat 
hun handtekeningen onder het koopcontract 
kwamen te staan. 

Op- en uitbouw
‘Daarna hebben we ongelooflijk veel werk 
verzet’, zeggen ze. Letterlijk alles moest 
worden aangepast of vernieuwd om onze 
gasten te kunnen verwelkomen. Op 9 mei 
2010 werden de deuren van het vernieuwde 
Rechthuis geopend met een optreden van 
Freek de Jonge met Piet Keizer en een 
spetterend feest. Daarna concentreerden 
Hein en Hannelies zich op hun kerntaak, de 
ontvangst en verzorging van hun gasten uit 
binnen- en buitenland. Omdat steeds meer 

De vervolmaking van 
het Rechthuis
nieuwbouw Rechthuis

Ik was 
een beetje 
verliefd 
op dit 
authentieke 
gebouw

Hannelies

leerde hij Hannelies kennen. 
Zij werkte toen in Naarden 
als directiesecretaresse. In de 
vesting kochten ze een pand 
en verbouwden dat tot B&B. 
Hoe goed dat ook liep, het was 
niet helemaal wat ze zochten. 
Hannelies had een oogje op een 
plek met meer allure, iets als 
het Rechthuis in Muiderberg. 
Ze was ‘een beetje verliefd’ op 
het authentieke gebouw. Het 

De uitbouw 
moest 
herkenbaar 
blijven als 
de schuur die 
vroeger op 
de plek stond 
en diende als 
stalling voor 
paarden en 
rijtuigen

gasten met fietsen kwamen en vroegen om 
een veilige stalling, zorgden ze in 2018 voor de 
bouw van een ondergrondse fietsenkelder en 
werd de schuur vervangen door de tuinvilla. 
Het Rechthuis beschikt momenteel over zes 
kamers in het monumentale oude deel, drie 
moderne kamers in de tuinvilla en een studio. 

De vervolmaking van het hotel
De zijvleugel aan de Gerard Doulaan met 
daarin de enige kamers die nog niet waren 
aangepakt zorgden voor wat hoofdbrekens. 
Soms letterlijk. Gasten klaagden over de 
compacte badkamers en de balken in het 
schuine gedeelte van het dak. Dit samen met 
andere kleine ongemakken brachten Hein en 
Hannelies ertoe hun plannen te herzien. 

In 2022 vroegen ze vergunning tot ombouw 
van deze zijvleugel. Dat ging niet vanzelf. 
De gemeente stelde als eis dat de vorm van 
de schuur die vroeger op die plek stond en 
die dienst deed als stalling voor paarden 
en rijtuigen, in het uiteindelijke ontwerp 
herkenbaar moest blijven. Vocus Architecten 
uit Bussum klaarde de klus en de vergunning 
kwam rond in september 2023. Inmiddels is 
het casco klaar van de drie woningen die over 
enige tijd in de verkoop zullen komen. 

Levensloopbestendige huizen 
‘We hebben drie levensloopbestendige huizen 
op hoog niveau laten maken’, zegt Hein 
terwijl hij de tekeningen uitrolt op een tafel. 

‘Voorzien van onder andere vloerverwarming 
met warmtepomp, elektrische boiler en airco. Ze 
zijn op de meest duurzame manier uitgevoerd. 
Ze worden nu afgebouwd. De ruimte is meer 
dan zestien meter lang en kan op elke denkbare 
manier worden ingericht. Op beide verdiepingen 
wordt een badkamer gerealiseerd. Er is veel 
belangstelling voor deze vorm van nieuwbouw’. 
 
Hein en Hannelies vinden de bouw van de drie 
woningen de vervolmaking van hun hotel. Ze 
hebben nog geen datum vastgesteld voor de 
oplevering, maar het voorjaar van 2025 lijkt 
haalbaar. Wie de nieuwe bewoners zullen zijn, is 
uiteraard nog onbekend, maar ze hopen dat ook 
inwoners van Muiderberg belangstelling hebben 
voor deze nieuwe woonvorm. 

Het hotel blijft een plek voor een ontmoeting met 
gasten uit allerlei windstreken. De deur staat 
altijd open. 

De presentatietekeningen van de uitbreidingen van het 
Rechthuis (boven) en de situatie op 20 oktober aan de 
Brinkzijde van de uitbouw (onder) - foto Gerard Boer



advertenties

Duurzaam en 
gasloos

uw woning 
verwarmen

energieschutting,
stille warmte uit de lucht en de zon!

PVT: zonnepanelen met 
thermodules, ook mogelijk onder 
bestaande zonnepanelen

optisolar.nl   -   tel +31 332 091 010   -   info@optisolar.nl

SPAR MUIDERBERG 
VOOR UW DAGELIJKS GEMAK
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De brug kan weer 
een eeuw mee

de hakkelaarsbrug gerenoveerd

De Hakkelaarsbrug op 
de Googweg was dit 
voorjaar een aantal 
weken dicht voor 
groot onderhoud. 

Veel Muiderbergers zullen zich de 
gele borden en de ergernis van de 
onverwachte routewijziging nog 
wel herinneren. Tussen 13 en 30 juni 
kon je er wel met de auto of de fiets 
gewoon over, maar de ‘brug’ was 
weg. De ‘klap’, of het weggedeelte 
lag er gewoon, maar alles wat de 
brug tot ophaalbrug maakt, was 
verdwenen! 
Wat was er hier aan de hand, 
met onze beeldbepalende, recent 
gemeentelijk monument geworden 
Hakkelaarsbrug? Gelukkig, een paar 
weken later stond hij er weer, onze 
brug. Alsof ie nooit was weggeweest. 
Nou ja hij zag er wat gelikter uit, 
een verfje of zo en het wegdek was 
vernieuwd. 

Waarom - wat - hoe - door 
wie
Jeannette Hensbergen, 
assetmanager gebouwenbeheer 
BORG van de gemeente Gooise 
Meren en projectleider van de 
brugrenovatie vertelt over het 
uitgevoerde onderhoud. ‘Nee’, 
zegt ze, ‘de werkzaamheden 
hadden niets te maken met het 
Naardertrekvaartplan. Het betrof een 
grote onderhoudsbeurt die elke brug 
eens in de zoveel jaar moet krijgen 
om hem veilig voor het scheepvaart- 
en het landverkeer te kunnen 
laten functioneren. Ook aan de 
openingstijden zal niets veranderen’. 

Het project was om redenen van 
capaciteit een paar keer uitgesteld. 
Het feit dat de brug in 2022 tot 
gemeentelijk monument werd 
aangewezen, vormde een flinke 
prikkel om toch door te pakken. 
Ook speelde mee dat de klap of 
het brugdek (in vaktermen de val) 
bij elke autopassage een flinke 
‘klap’ maakte wat lawaaioverlast 
voor de aanwonenden betekende 
en natuurlijk dat de brug de 
belangrijkste verbinding tot het dorp 
vormde. 

Op zaterdag 14 
september, Open 

Monumentendag, 
‘beproefde’ wethouder 

Mark Marshall met 
Stefan de Koker, 

directeur van aannemer 
Griekspoor BV, de 

Hakkelaarsbrug door 
hem te openen en te 

sluiten. Enige tientallen 
belangstellenden 
waren aanwezig 

om de plechtigheid 
bij te wonen. Het 

schildje ‘gemeentelijk 
monument’ op een 

van de dragers werd 
onthuld. De presentatie 

van een nieuwe editie 
van het boek over de 

Hakkelaarsbrug vormde 
de afsluiting van de 

ingrijpende restauratie.
 

VERSLAG
door JOS GUNNEWEG

Het werk werd uitgevoerd door 
Griekspoor BV in Nieuw Vennep, een 
aannemer die met dit soort werk zijn 
sporen ruimschoots heeft verdiend 
en het met zijn aanpak ook heeft 
waargemaakt. 
 
Het was een onalledaagse klus en 
daarom des te interessanter. Als 
eerste werden de remmingwerken 
(de houten geleideconstructies in 
het water) grotendeels vernieuwd. 
Daarnaast het asfalt op de klap en 
de naastgelegen fietspaden. Dan de 
revisie van het draaiwerk. Uiteraard 
een totale schilderbeurt waarbij de 
oude verfhuid eraf gestraald moest 
worden. En wel zonder stofoverlast 
voor de omgeving en verfresten 
die in het water zouden belanden. 
De aannemer en Gooise Meren 
hebben er toen voor gekozen de 
brug in onderdelen te demonteren. 

van het hele project bedroegen zo’n 6,5 ton, aldus 
Jeannette Hensbergen. 

De aannemer aan het woord
Van de zijde van de aannemer spreken we Thijs 
Baalbergen, projectleider van Griekspoor BV. Wat 
maakte de Hakkelaarsbrug nou zo bijzonder?

‘Kijk’, vertelt Baalbergen, ‘het is toch een monument. 
Dat maakt het qua benadering toch net even anders. 
Dat doet een beroep op je vaktrots en je probeert het 
echt zo zorgvuldig mogelijk uit elkaar te halen, te 
herstellen en opnieuw in elkaar te zetten, zodanig 
dat het er gaaf uitziet en weer jaren meekan’.

Het is zo’n mooie brug, zo authentiek en 
zo duurzaam!
Jeannette Hensbergen en haar team zijn trots op het 
resultaat. ‘Het is zo’n mooie brug en zo authentiek! 
En duurzaam. Al een eeuw oud en helemaal 
uitneembaar. En nu dan weer opgeknapt, gestraald, 
gelakt en weer in elkaar gezet, weer als nieuw! Kan 
met gewoon onderhoud wel weer een eeuw mee!’.

Afbeeldingen
Demontage van de balans op 28 mei - foto Thijs Baalbergen 
(Griekspoor BV)
Demonstratie openen van de gerenoveerde brug - foto 
encyclopediemuiderberg.nl 
Officiële opening door wethouder Mark Marchal op 14 
september - foto Bob Awick (GooisMerenNieuws)

Dat de brug 
in 2022 
gemeentelijk 
monument 
werd, 
vormde een 
prikkel tot 
renovatie

Die werden naar de werf van 
de aannemer vervoerd om daar 
inpandig de werkzaamheden te 
verrichten. Het hijs- en montagewerk 
werd ’s nachts uitgevoerd.
Een verhaal dat niet in een paar 
woorden is verteld maar het is 
allemaal mooi gelukt. 

Het continueren van de openbaar 
vervoersverbinding in de drie 
stremmingperioden heeft nogal wat 
hoofdbrekens gekost. Totdat we op 
het idee van de ‘pendelbus’ kwamen. 
Alles vlekkeloos verlopen. Was 
wel een extra post op het budget. 
Daarin uiteraard ook de kosten 
van planvoorbereiding, inrichten 
bouwteam en toezicht. De kosten 
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Aan moederskant van Juliette 
Swillens schilderde men 
of was men kapper. Opa 
was een beroemde kapper 

in Laren. Zelfs Mata Hari behoorde tot 
de clientèle. Juliettes moeder, Monique 
Vanstaen, schilderde goed en kon daar 
ook van rondkomen, maar ‘zij heeft 
altijd moeten knokken om haar centjes te 
verdienen’. Daarom koos Juliette na de 
‘Vrije School’ voor het Grafisch Lyceum in 
Utrecht en heeft zij enige jaren als grafisch 
ontwerpster gewerkt voor onder andere 
de Vrije Universiteit en Teleac.

Juliette (1961) begon pas met schilderen 
op haar dertigste, toen haar moeder 
overleed. Tot de erfenis behoorde een 
groot leeg doek bestemd voor een 
landschapsschilderij. Zij vond het 
passend om dat doel te dienen, zij het in 
een geheel andere stijl met uitsluitend 
primaire kleuren, een beetje zoals Bart 
van der Leck. Iemand was zo onder de 
indruk dat hij haar vroeg om zijn twee 
dochters te schilderen. Dit leidde weer 
tot vervolgopdrachten. Op een gegeven 
moment liep de wachttijd op tot drie jaar. 
Schilderen was wel nog hobbymatig en 
de verdiensten overeenkomstig gering. 
Maar na de scheiding van haar eerste man 
moest ze van haar schilderkunst kunnen 
leven en ging ze lesgeven. 

Haar grote liefde 
Na enige tijd ontmoette zij haar grote 
liefde Maarten die ook model stond voor 
een fraai schilderij met Juliette. Kort na 
hun huwelijk werd bij hem echter kanker 
vastgesteld, waaraan hij in 2018 zou 
overlijden. 

De scheiding, de nieuwe relatie en de 
ziekte leidden tot meerdere verhuizingen 
van klein naar groot en omgekeerd binnen 
en buiten Muiderberg. Haar huidige huis 
bevat in de tuin een atelier dat Maarten 
nog voor haar heeft gebouwd en waar 
menig Muiderberger les heeft gehad. Je 
voelt je er meteen thuis tussen de fraaie 
kunst van Juliette en de in een ontspannen 
sfeer schilderende leerlingen.

‘Girl meets’
Juliette is nu bezig met het laatste van 
tien schilderijen in de reeks ‘Girl meets:’ 
Door een interactie met Ruben, een 
fotograferende leerling, ontstond het idee 
een vrouw te schilderen die versmelt 
met haar lievelingsschilderij. In de reeks 
wordt de geportretteerde steeds frontaler 
afgebeeld en verbeeldt Juliette het plaats 
maken van haar rouwproces voor het weer 
kunnen genieten van het volle leven en het 
omarmen van een nieuwe liefde. Daarom 
zal Juliette zichzelf op dit laatste schilderij 
afbeelden met op de achtergrond een groot 
portret van Maarten. Juliette kijkt je nu 
recht aan als iemand die weer klaar is om 
van het leven te genieten.

Haar bedoeling is enerzijds soortgelijke 
opdrachten te krijgen en anderzijds de 
huidige reeks te exposeren onder het 
thema ‘In liefde’. Dat is ook de titel is 
van een autobiografisch boek dat Juliette 
heeft geschreven over de trieste periode 
met haar zieke echtgenoot en de periode 
daarna. Na ‘Girl meets’ volgt een serie 
‘Boy meets’. Dus boys kom maar op! 

jullietteswillens.weebly.com

Juliette Swillens

Dorpskunst-
kroniek
Kees Boer interviewt kunstenaars uit Muiderberg, gesprekken met

Juliette Swillens en Jan de Beus
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Juliette Swillens

Serie ‘Girl meets’ 
(geportretteerden staand 
voor schilderijen van 
belangrijke schilders)
‘In Liefde’ 2012

Wars van dwang is Jan de 
Beus, hij gaat het liefst zijn 
eigen weg. Ik interview hem 
in zijn hortus conclusus, het 

omloverde vroegere aardappelveldje van de 
boerderij van zijn ouders. Al generaties lang 
woont de familie in Muiderberg. Jan’s atelier 
is een uitgebouwde paardenstal. Honkvast 
zou je zeggen, maar niets is minder waar. Jan 
zal in zijn leven veel reizen, maar altijd met 
een doel.

Schoolgaan was niet zijn ding 
Op zijn vijftiende kiest hij voor het 
kunstenaarschap en neemt hij privéles bij Jan 
Meijer, een onderwijzer en kunstenaar uit 
Muiderberg. Belangrijker voor zijn toekomst 
en stijlkeuze waren de lessen bij Roland van 
den Berg, de zoon van de laatste fauvist Freek 
van den Berg (de fauvistische stijl wordt 
gekenmerkt door fel contrasterende kleuren 
tegen elkaar aan en grove penseelstreken). 
Zonder enig diploma wordt de 18-jarige 
Jan toegelaten tot de Rijksacademie van 
Beeldende Kunsten in Amsterdam, die hij na 
drie maanden alweer ontvlucht.

Veel schilderstijlen en veel functies 
Meer dan 45 jaar activiteit als schilder, 
gelardeerd met andere kunstactiviteiten als 
beeldend kunstenaar en het curatorschap 
van exposities, kan niet uitputtend worden 
beschreven. Maar het werk ademt al snel 
de stijl van dit moment: expressionistisch, 
aanvankelijk figuratief, maar al snel abstract 
met soms figuratieve kenmerken. In de 
jaren tachtig schildert hij met acrylverf, 
maar daarvoor en daarna voornamelijk met 
olieverf. Soms op papier, maar veel vaker op 
doek en zeer pasteus (dik opgebrachte lagen 
verf met een spatel of kwast). Soms klein, 
maar meestal middelgroot tot (zeer) groot. 

Jan beschrijft zijn oeuvre als ‘een geschilderd 
dagboek, waarin alles in mijn leven wat 

indruk heeft gemaakt in een geschilderde 
dan wel getekende vertaling op linnen, 
hout of papier [...] uitgebeeld wordt.’

Landschappen en architectuur 
Die indrukken komen vooral van 
schrijvers, landschappen, architectuur 
en muziek. Jan heeft een vorm van 
synesthesie waarbij de ene zintuiglijke 
waarneming ook andere zintuiglijke 
indrukken oproept. Hoort hij het derde 
deel uit de vierde symfonie van Brückner 
dan ervaart hij gele tinten. Bij het eerste 
deel uit de zesde symfonie ervaart hij 
blauwe tinten en ziet hij lange lijnen. Dit 
vertaalt zich in schilderijen, in dit geval 
monochromen (één kleur).
Landschappen en architectuur ontmoet 
en schildert hij op of naar aanleiding van 
de vele reizen in zijn leven. Voorbeelden 
van reisdoelen zijn naast 26 keer Berlijn: 
Oslo voor Edvard Munch, Schotland voor 
kastelen, Polynesië voor schrijver Robert 
Louis Stevenson, schilder Paul Gauguin 
en singer-songwriter Jacques Brel, die daar 
begraven liggen.

‘Waar doe je het van?’ vraag ik. ‘Van mijn 
kunst’ is het antwoord. ‘Als 18-jarige 
verkocht ik mijn eerste tekening, een 
staand naakt in de spiegel. Ik verkoop 
voldoende’. Dat klopt. Zijn werk hangt in 
musea als het Stedelijk en het Rijksmuseum 
in Amsterdam, het Krona museum in Uden 
(5 Kruisigingen), museum Belvédère in 
Heerenveen, het Ashmolean Museum in 
Oxford en het Rheinisches Landesmuseum 
in Bonn. Niet onbelangrijk: binnenkort 
verschijnt een vierde boek over Jan tegelijk 
met een overzichtstentoonstelling in 
museum Flehite (Amersfoort: 23-11 t/m 02-
03-2025) gevolgd door een tentoonstelling 
in museum EICAS (Deventer: 26-04 t/m 
06-09-2026). Zie hiervoor zijn website.

 jandebeus.nl

Jan de Beus

Dorpskunst-
kroniek
Kees Boer interviewt kunstenaars uit Muiderberg, gesprekken met

Juliette Swillens en Jan de Beus

▴

◂
Jan de Beus

‘Naar Brückner vier, III’ 2024 
‘Florisboom Muiderberg’ 1978

▸
▸
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zelfredzaamheid bij vergeetachtigheid

Slimme bril helpt 
mensen met 
geheugenproblemen 
WELZIJN
door HUGO LANDHEER

We vergeten allemaal wel eens iets, maar bij 
sommigen van ons gaat de vergeetachtigheid over 
in geheugenverlies of zelfs dementie. De kans 

neemt toe met de leeftijd. We worden allemaal steeds ouder 
en dus wordt het aantal mensen met geheugenproblemen 
in Nederland groter. Mensen met dementie hebben heel 

kan de slimme bril antwoorden: ‘Je bent in de Dorpsstraat, 
ik wijs je de route naar huis. In het beste geval helpt de bril 
de drager bij een rondje door het dorp en zorgt ervoor dat de 
drager veilig thuiskomt’. 

Informatie van de drager 
Een bril die al bovenstaande taken kan uitvoeren, moet goed 
worden geprogrammeerd. Er is allerlei software op het gebied 
van gezichtsherkenning en route-aanduiding beschikbaar voor 

image Gerard Boer

veel zorg nodig. Omdat 
zorgverleners en mantelzorgers 
al behoorlijk worden 
belast, zijn hulpmiddelen 
om de zelfredzaamheid te 
bevorderen zeer welkom. 
Kolijn van Beurden uit Bussum, 
mediaproducent en student aan 
de Breda University of Applied 
Sciences, weet er alles van. Zijn 
vader werd dement en had veel 
hulp nodig. Voor zijn master 
studie Media en Innovation 
onderzoekt hij een methode om 
mensen met geheugenverlies 
een handje te helpen. 

Zelfredzaamheid 
bevorderen
Zijn oplossing? Een slimme 
bril. In verschillende landen 
in Europa zijn dergelijke 
brillen al in gebruik, 
maar de Nederlandse 
wetgeving op het gebied van 
gegevensbescherming maakte 
het tot nu toe niet mogelijk 
dergelijke handige apparaten op 
de markt te brengen. 

Een slimme bril ziet er op 
het eerste oog net uit als een 
gewone bril. Maar bij nader 
inzien blijkt het een wonder 
van vernuft. Het montuur zit 
vol micro-elektronica die de 
drager van de bril in staat stelt 
een aantal functies te verrichten. 
De bril bevat een camera, 
een microfoon, speakers en 
plaatsbepalingselektronica. De 
bril heeft ook een geheugen. 

Dankzij die technische 
hulpmiddelen kan de slimme 
bril de drager bijvoorbeeld 
helpen de gezichten van een 
aantal bekenden te herkennen. 
Zodra een bekend persoon 
wordt gesignaleerd, hoort de drager een stem die de naam 
van de bekende persoon uitspreekt. ‘Dat kan voor mensen 
met geheugenverlies geruststellend werken’, zegt Kolijn. 

De slimme bril kan de drager ook vertellen waar hij of zij is. 
‘Als mensen met geheugenverlies een boodschap gaan doen 
of een bekende willen bezoeken, kan het gebeuren dat ze de 
weg vergeten of niet meer weten waar ze zijn’, legt Kolijn 
uit. ‘Dan kunnen ze verward raken en soms zelfs in paniek’. 
De slimme bril kan in zo’n geval uitkomst brengen dankzij 
locatiebepaling. Als de brildrager dan vraagt: ‘Waar ben ik?’ 

deze doeleinden. De bril moet 
informatie bevatten over een 
aantal personen die de drager 
goed kent en vertrouwt. De 
bril moet ook weten waar de 
drager woont en welke routes 
hij of zij gewoonlijk aflegt. 
En nadat al die informatie is 
ingevoerd, moet de drager nog 
leren hoe hij of zij de slimme 
bril het best kan gebruiken. 
Het vergt al met al dus best 
wat tijd. Een slimme bril is dan 
ook duurder dan een gewone 
bril. De grote techbedrijven 
zien wel wat in dergelijke 
hulpmiddelen. Het brilmerk 
Ray Ban werkt met Meta aan 
de ontwikkeling van deze 
techniek.

Zoektocht naar 
proefpersonen
Voor zijn onderzoek heeft 
Kolijn proefpersonen nodig. 
Het bleek echter niet zo 
eenvoudig die te vinden. 
Uiteindelijk kwam hij via 
Alzheimercafé’s terecht 
bij dagbestedingscentra 
in Bussum, Huizen en 
Amsterdam. 

Via de koffieochtend van 
Versa Welzijn was hij op 
21 augustus van dit jaar 
in Muiderberg. Nel de 
Wit fungeerde toen als 
proefpersoon en Carlos 
Tilburg van Versa Welzijn als 
zijn assistent. Nel heeft af en 
toe last van geheugenverlies 
en wilde wel eens ervaren hoe 
zo’n bril werkt. Zou ze zo’n 
bril kopen? ‘Ik wacht er liefst 
zo lang mogelijk mee’, zegt ze, 
‘als het dan niet anders kan, 
hoop ik dat we veel kunnen 
oefenen voor ik hem opzet’.

Meedoen?
Voor zijn onderzoek komt Kolijn graag in contact met nog 
enkele proefpersonen. Mocht u interesse hebben in het project 
of denkt u dat u een bijdrage kan leveren, neem dan contact op 
met Kolijn op het mailadres 204717@buas.nl. 
Hij maakt graag een afspraak met u in de Rijver. Dan heeft 
Muiderberg in ieder geval weer een kleine bijdrage geleverd 
aan de vooruitgang van de wetenschap.

Slimme bril 
kan melden 
waar je bent 

Proef-
personen 
gezocht
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Evenementen-agenda
Detailinformatie over de evenementen
vindt u op de websites van de
organisaties of via het emailcontact, 
die onder de agenda zijn vermeld.

Zaterdag en zondag 9-10 november 
11.00 uur
Muziekvereniging G.A. Heinze en KC 
De Meerstroom
‘De betovering van Disney’ in
De Rijver

Zaterdag 23 november 
Stichting Muiderbergse Feesten
Intocht Sinterklaas

Zondag 24 november | 15.00 uur
Concert aan Zee
Bariton Raoul Steffani

Zaterdag 14 december | 16:00 - 
21.30 uur 
Stichting Muiderbergse Feesten
Winterfair op de Brink

Zondag 5 januari | 15.00 uur
Kerk aan Zee
Nieuwjaarsconcert ‘Allez, on 
chante’

Zondag 2 februari |15.00 uur
Concert aan Zee
Carte Blanche Carl van Reenen

Zondag 9 maart | 15:00 uur 
Concert aan Zee
Beethoven minimized to the 
max
 
Zondag 13 april | 15:00 uur 
Concert aan Zee
La Bohème, een opera op 
kamermuziekniveau

Zaterdag 26 april 
Stichting Muiderbergse Feesten
Viering Koningsdag

Zondag 4 mei
Stichting Muiderbergse Feesten | 
Muziekvereniging G.A. Heinze
Stille tocht en 
Dodenherdenking op de Brink

Maandag 5 mei
Stichting Muiderbergse Feesten
Viering 80 jaar vrijheid

Zondag 25 mei | 15.00 uur 
Concert aan Zee
SJörgen van Rijen en het Alma 
Kwartet 

Websites
• Concert aan Zee | concertaanzee.

com 
• Stichting Muiderbergse feesten | 

stichtingmuiderbergsefeesten.nl 
• Muziekvereniging G.A. Heinze | 

gaheinze.nl 

Aanmelding voor deze 
evenementenlijst voor de periode juni   
- november 2025 kunt u inzenden 
naar
redactie@dorpsraadmuiderberg.nl

Mededelingen Bestuur 
Dorpsraad

OVER DE VORIGE EDITIE

Het artikel over Warmtenet 
in de 12de editie van de 
Dorpspraat heeft bij een 
aantal inwoners de vraag 
opgeroepen, wie eigenlijk 
verantwoordelijk is voor 
de inhoud van deze krant. 
Graag verduidelijkt het 
bestuur hierbij de situatie. 

de statutenwijziging 
door het plaatsen van de 
handtekening van de notaris en 
ondergetekende bekrachtigd. 
De nieuwe statuten en het 
bijbehorende, aan de hand 
van de statuten gewijzigd 
reglement, zijn inmiddels op 
de website van de Vereniging 
geplaatst.

OVERIGE ACTIVITEITEN

Het bestuur heeft de afgelopen 
maanden verder veel tijd 
besteed aan de volgende 
onderwerpen.

• Woningbouw achter-
blijflocaties scholen. 
Het bestuur houdt 
de ontwikkelingen 
scherp in de gaten. 
Diverse bijeenkomsten, 
georganiseerd door de 
gemeente Gooise Meren 
in Bussum en Muiderberg 
werden hier door 
meerdere bestuursleden 
bijgewoond. Het bestuur 
beschouwt dit onderwerp 
dan ook als cruciaal voor 
een toekomstbestendig 
Muiderberg, zowel voor 
jong als oud.

• TenneT/380kV hoogspan-
ningsverbinding. Aan de 
hand van de beschikbare 
gegevens werd het 
Muiderbergse voorkeurstracé 
verder uitgewerkt. Hierbij 
is veel overleg geweest met 
de gemeente Gooise Meren, 
TenneT, bewoners aan de 
Goog, vertegenwoordigers 
van verschillende 
belangengroepen uit 
Muiden en Naarden alsmede 
natuurbeschermingsorgani-
saties en belanghebbenden 
m.b.t. (natuur)historisch 
landschap. Met name de 
positieve inbreng vanuit 
Muiderberg werd door alle 
partijen en ook door TenneT 
zeer gewaardeerd.

De krant is een 
initiatief van 
het bestuur van 
de Dorpsraad, 
die ook de 
drukkosten en de 
distributie van 
de krant betaalt. 
Het bestuur 
bemoeit zich 
echter niet met de 
vormgeving en 
de inhoud van de 
krant en evenmin 
met de inhoud/
presentatie van 
de artikelen. In 
samenspraak met 
de eindredacteur 
en de redactie is de 
hoofdredacteur hiervoor 
verantwoordelijk. De 
auteurs en/of organisaties 
echter schrijven allen op 
persoonlijke titel en zijn 
verantwoordelijk voor de 
inhoud van de artikelen. 
Het bestuur vertolkt het 
standpunt van de Vereniging 
Dorpsraad alleen in deze 
rubriek “Mededelingen van 
het bestuur” altijd geplaatst 
op de voorlaatste pagina van 
de krant.

STATUTEN EN REGELEMENT 
VAN DE VERENIGING

Op 6 augustus werd 
in Bussum op het 
kantoor van de notaris 

• Nieuwbouw 
school de 
Meerstroom. 
Ook dit 
dossier is een 
belangrijk 
aandachtspunt 
van het 
bestuur. 
Inmiddels is de 
ondergrondse 
infrastructuur 
al aangebracht 
en het terrein 
bouwrijp. De 
verwachting 
is dat de 
start van de 
bouw nog 
dit jaar kan 
beginnen. Ook 

hier bezochten meerdere 
bestuursleden de informatie 
avonden.

• Project dijkverbetering 
Waternet langs de 
Zuidpolderweg. Ook 
hierover heeft het bestuur 
intensief contact met 
waternet; met name het 
feit dat er in het kader 
van dit project vanwege 
de voorgenomen 
werkzaamheden bomen 
moet wijken heeft 
onze aandacht. Daarbij 
wordt er ook in diverse 
gesprekken meegedacht 
over de keuze van de 
vervanging/herplant om 
verloren gegaan groen te 
compenseren.

Winterfair 2023 - Op zaterdag 14 december is er weer een 
Winterfair op de Brink in Muiderberg

De redactieLEDEN en vormgever van de Dorpspraat 
wensen u een mooie decembermaand



advertentie


